
 

 
 
Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fondnapodporusportu.sk 

       Číslo zápisnice: FnPŠ-DR-1/2024 

 

 

ZÁPISNICA 
z 28. zasadnutia dozornej rady Fondu na podporu športu 

 

 

Miesto konania: sídlo FnPŠ  

Dňa:   22. február 2024 (štvrtok)  

Čas:   od 09:00 hod. – do 10:30 hod. 

 

Členovia DR FnPŠ prítomní na zasadnutí: 

Miloš Tomáš, predseda DR FnPŠ 
Mária Machová, členka DR FnPŠ 
Alexander Cirák, člen DR FnPŠ 
 

Členovia správnej rady FnPŠ prizvaní na zasadnutie: 

 Lukáš Pitek, predseda SR FnPŠ 
 
Pracovníci FnPŠ prizvaní  na zasadnutie:  
 
Jozef Tvrdoň, ekonóm 
Renáta Droppová, zapisovateľ 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 

 

1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGAMU ZASADNUTIA VRÁTANE 
PRÍPADNÝCH ZMIEN A DOPLNKOV A SCHVÁLENIE OVEROVATEĽA ZÁPISNICE 

Zasadnutie dozornej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „DR FnPŠ“) otvoril predseda DR 
FnPŠ p. Miloš Tomáš, ktorý na úvod privítal členov DR FnPŠ prítomných na zasadnutí 
a skonštatoval, že DR FnPŠ je uznášaniaschopná. Následne dal hlasovať o návrhu programu, 
ktorý bol pred zasadnutím dňa 16.2.2024 zaslaný všetkým členom DR FnPŠ v rámci pozvánky 
na zasadnutie. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia bola poverená p. Renáta Droppová 
a za overovateľa zápisnice bola navrhnutá p. Mária Machová. Všetci členovia DR sa dohodli 
na tom, že  podklady na rokovanie im budú zasielané na ich pracovné e-mail adresy.  

Návrh programu zasadnutia DR FnPŠ: 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 
a doplnkov a schválenie overovateľa zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu Dozornej rady  FnPŠ a predsedu Správnej rady Fondu na 

podporu športu o zasadnutí Správnej rady 
4. Informácia k rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 
5. Rôzne 

 

Členovia DR FnPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 

Uznesenie č. 1/1/2024 

Dozorná rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený návrh programu 
zasadnutia a p. Máriu Machovú za overovateľa zápisnice. 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Ku dňu rokovania DR FnPŠ neboli splatné žiadne uznesenia.  

 

 

3. INFORMÁCIA OD PREDSEDOV DOZORNEJ A SPRÁVNEJ RADY FONDU NA 
PODPORU ŠPORTU O ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY 
 

Predseda DR FnPŠ  stručne zhrnul témy prerokované  na poslednom zasadnutí správnej rady 
FnPŠ  (31.1.2024). Zasadnutie sa venovalo významným športovým podujatiam, ktoré boli 
alebo majú byť podporené aj prostriedkami fondu. Išlo o  Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní 
žien Jasná 2024, ME vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025, ako aj ME v atletike U18 
v čase od 18.7 – 21.7 2024. Najväčšia diskusia sa týkala požiadavky na finančnú podporu ME 
v atletike vo výške 1,5 mil. eur. Výška požadovanej podpory sa však javí na súčasné možnosti 
fondu i pravidlá podpory športových podujatí ako nereálna a zrejme bude potrebné hľadať iné 
možnosti financovania. Podpora ME futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 by mala byť 
vo výške 2,5 mil. a to v roku 2024 výškou 0,750 tis. a v roku 2025 výškou 1,750 tis. 

Keďže tohto bodu zasadnutia sa zúčastnil aj nový predseda SR FnPŠ pán Lukáš Pitek, 
predseda dozornej rady ho požiadal aby bližšie informoval o zasadnutí správnej rady. Pán 
Pitek potvrdil problémy spojené s finančnými požiadavkami na podporu ME v atletike U18 i to 
že výška požiadavky je nad možnosti fondu a že aj v budúcnosti bude potrebné reálne 
zvažovať finančné nároky zamýšľaných podujatí a možností fondu. Maximálna výška podpory 
športových podujatí by mala byť 20 %.  Tiež pripomenul, že stále je otvorená otázka 
posudzovania štátnej pomoci zo strany fondu.  

Za závažný problém považuje to, že  v minulosti bola podcenená  finančná kontrola na mieste,, 
aby sa nestávali také prípady ako je prípad Raslavice. Okrem pracovníkov kancelárie fondu je 
potrebné aby takéto kontroly vykonávali aj stavební odborníci. Práve preto v uplynulých dňoch 
fond zazmluvnil dvoch stavebných inžinierov (jeden pre východ a druhý pre západ) ktorí budú 
vykonávať obhliadky na mieste aby zdokumentovali reálny stav stavby.  Takýmto spôsobom 
kontroly  by sa malo postupovať vo všetkých projektoch, ktoré sa realizujú a budú realizovať.   

Informoval tiež o aktuálnom stave výziev. Z výzvy č.1 ostáva vyriešiť obec Raslavice, zvyšné 
projekty z výzvy sú vyúčtované. Výzva č.2  - štartujú kontroly na mieste. Výzva č.3 - po 29.2. 
budú vstupovať do kontroly aj  zazmluvnení stavební inžinieri.  Výzva č.4  - informoval o 173 
doteraz zaevidovaných žiadateľov v systéme e-grant. Fond ráta približne s 200 projektami do 
tejto výzvy. 

Členovia dozornej rady podporili tieto iniciatívy, upozornili aj na ďalšie možnosti kontroly 
používania prostriedkov fondu zo strany hlavného kontrolóra športu či v závažných prípadoch 
aj NKÚ SR. 
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Dozorná rada FnPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 

Uznesenie č. 2/1/2024 

DR FnPŠ berie na vedomie informácie predsedov dozornej a správnej rady o priebehu 
a výsledkoch rokovania Správnej rady FnPŠ konaného 31.1.2024 i jej o zámeroch  na 
skvalitnenie finančnej kontroly v ďalšom období 

 

Hlasovanie o návrhu: 

Prítomní: 3 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4. INFORMÁCIA K ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA ROK 2024 

 

Návrh rozpočtu na rok 2024 predložil p. Jozef Tvrdoň. Informoval že na účte fondu bolo 
k 31.12.2023 cca 34,5 mil. eur.  V tomto roku  je zámerom začať financovať dve spustené 
výzvy. Pri tvorení návrhu rozpočtu sa vychádzalo zo zazmluvnej sumy 20 mil. eur. Zo strany 
fondu je záujem navýšiť alokáciu o 50 mil. eur v čo najskoršom čase, čo by znamenalo nutnosť 
vypracovať nový rozpočet. Informoval, že fond nemá zazmluvnených žiadnych externých 
pracovníkov, fond sa snaží všetko riešiť internými zamestnancami, ktorých počet bude 
potrebné navýšiť, ak sa navýši rozpočet alebo budú ďalšie nové požiadavky, ktoré zvýšia 
objem práce kancelárie.   

Uviedol tiež, že fond uplynulý rok podporil všetky kvalitné projekty i projekty s vyššími sumami 
a vysvetlil dôvody, prečo fond minulý rok vrátil nepoužitých 3,25 mil. eur do rozpočtu 
ministerstva a odpovedal na ďalšie otázky k navrhovanému rozpočtu.  

V diskusii k návrhu rozpočtu člen dozornej rady p. Cirák upozornil na to, že v prípade 
schválenia výdavkových limitov verejnej správy nebude možné použiť zostatky rozpočtu 
v ďalšom období. Preto je potrebné snažiť sa plánovať rozpočtové položky čo najpresnejšie 
aby nevznikali výrazne zostatky a aby  fond týmto spôsobom neprichádzal o zdroje.   

Uznesenie č. 3/1/2024 

DR FnPŠ odporúča Správnej rade FnPŠ schváliť návrh rozpočtu FnPŠ na rok 2024 
a v prípade navýšenia zdrojov fondu, predložiť návrh nového rozpočtu na jej rokovanie. 

 

5. RôZNE 
 

Neboli žiadne. 
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Na záver zasadnutia predseda DR FnPŠ p. Miloš Tomáš poďakoval prítomným členom 
DR FnPŠ za aktívnu účasť na zasadnutí. 

 
 
 
Miloš Tomáš      Mária Machová 

predseda Dozornej rady FnPŠ     členka Dozornej rady FnPŠ 

           a overovateľka zápisnice  


